



CONSEQUENCES

For Foreign Tourists who don't Pay Foreign Tourist Levy

1. Travel Restriction

Foreign tourists who don't pay the required tourist levy will be restricted from visiting Bali.

2. Administrative Sanctions

In addition to travel restrictions, non-compliance may result in the following administrative actions:

- a. Verbal reprimand, documented in the Love Bali Application.
- b. Formal written reprimand

We appreciate your cooperation in supporting Bali's sustainable tourism efforts.

#BaliLegacyJourney

lovebali@baliprov.go.id



Contact us on Whatsapp
+62821 5758 6600

Download on the
App Store

GET IT ON
Google Play



SCAN QR OR VISIT OUR SITE

lovebali.baliprov.go.id

The Legal Basis, Law Number 15 of 2023; Regional Regulation number 6 of 2023; Bali Governor Regulation Number 2 of 2024; Bali Provincial Government.



后果

对于那些不缴纳外国游客税的外国游客

1. 旅行限制

未按规定缴纳游客税的外国游客将被限制访问巴厘岛。

2. 行政处罚

除旅行限制外，违规行为还可能导致以下行政处罚：

- 口头警告、被 "Love Bali "应用程序记录在案。
- 正式书面警告

感谢您为助力巴厘岛可持续发展旅游业所做出的努力与合作。

#巴厘岛自然文化遗产之旅

lovebali@baliprov.go.id



可以通过WHATSAPP联系我们
+62821 5758 6600



扫描二维码或登录我们的网站

lovebali.baliprov.go.id

法律依据：2023 年第 15 号法律，巴厘省地方政府2023年第6号法规，巴厘省省长2024 年第 2 号令，巴厘省政府